



Circular 3 – Safety Regulation on the Use of Trolleys

For safety reasons, the AsiaWorld-Expo (AWE) will implement the following measures to restrict the movement of oversized exhibits or goods outside the exhibition halls during move-in (26 April) and move-out period (30 April):

1. The maximum size of exhibits or goods that can be hand-carried out of the exhibition hall is **81cmH x 56cmW x 33cmD**. Safety checkpoints will be set up at all hall entrances; any exhibits, goods and luggage exceeding the aforementioned size will **NOT** be allowed to move through the hall entrances during fair period.
2. Exhibitors will **NOT** be allowed to use any wheeled equipment (including but not limited to trolley, hand-cart, platform cart, pallet truck and wheelbarrow) in **all public circulation areas** outside of the exhibition halls and designated loading areas (including hall concourses, escalators and passenger elevators) during move-in and move-out period. Trolley travel cases / travel bags that can be hand-carried safely are exempted from this rule. Please refer to the following examples:

Allowed ✓	Not Allowed ✗
	

(Note to Exhibitors: Please inform your buyers of the above Rules & Measures if they will carry samples / exhibits away from the Fair)

通告 3 – 使用手推車安全細則

基於安全理由，亞洲國際博覽館將在進館(即 4 月 26 日)及撤館當日(即 4 月 30 日)執行以下措施，限制參展商手提大型展品或貨物從各展覽廳正門進/離場，敬請各參展商留意：

- 1) 於展會開放期間，所有超出 81 厘米(高) x 56 厘米(闊) x 33 厘米(深)的手提物品，包括展品、貨物或行李，一律不可在各展覽廳之正門離場。屆時將有會展保安人員在各展覽廳正門及卸貨區檢查各參展商進出之物品大小。
- 2) 參展商不可在會場內的公共通道上使用任何板車、手推車或唧車等工具車來運送展品或貨物從各展覽廳正門或大堂進/離場。但符合上述大小限制的有滑輪之行李箱或旅行袋則可豁免。請參考下列圖例：

准許使用 ✓	不准使用 ✗
	

(參展商請注意：如 貴公司的買家需攜帶任何展品/樣本/貨物離開展館，參展商必須通知及提醒他們以上有關撤館日之特別措施。)